



Media sa korte

WELCOME TO THE INFORMATION FREEWAY

Ang hustisya kinahanglan usa ka media sa Korte!

Ang mga tawo adunay katungod, kinahanglan nga makakita, makadungog sa tanan nga bahin sa Hustisya. Giunsa kini paglihok. Ang Korte dili gamiton para sa propaganda, kalingawan, relasyon sa publiko o isip Media Circus. Walay video taping sa pagsulay. Gigamit ang mga discreet Security camera. **Gidili ang pagtabon sa nawong. Si**

MSR3

Walay media video taping sa pagsulay. Ang pagtugot sa mga media camera sa pagsulay nahimo ang pagsulay nga kalingawan. Kung nag-atubang sa mga camera Maghuhukom, Mahistrado, Prosecutor, Depensa (Barrister, Abogado), ang mga akusado ug mga testigo lahi ang paggawi kay sa kung wala silay mga kamera. Ang mga tawo dili molihok ug maggawi nga natural. Ubos sa pagmina ang pagbasa sa body language, ekspresyon sa nawong, tono sa tingog, paggamit sa pinulongan. Ang mga tawo usab magsinina nga lahi aron makahimo og dili natural nga imahe. **Ang pagdaot sa integridad sa mga proseso sa korte nga gihimo kini nga teatro. Dili makiangayon! Dili madawat.**



Sa wala pa ang Trial

Ang pagtaho sa media sa wala pa ang Pagbista limitado sa ngalan sa Akusado, nga Korte, petsa sa Paghusay. **Bisan unsa pa nga pagreport (mga sumbong, ngalan sa saksi, opisyal sa korte, opinyon, komento..) mao ang pagtamay sa Korte: 'Si MSR3'**

Atol sa Trial



Adunay usa ka pagdili sa Media sa pagreport sa panahon sa pagsulay. **Ang paglapas sa media pagdili kay sa pagtamay sa korte: 'Si MSR3'**

Human sa Trial conclusion

Ang media naghatag og '**Detalye sa Trial Report**' human sa pagsulay nga konklusyon: Kinsa ang gipasanginlan (larawan, adres, amo, ginikanan)? Unsa ang mga kaso? Mga opisyal sa korte. hukom, pangatarungan ug rehabilitasyon, bayad kon aduna man. **Ang media kinahanglan maghatag opinyon ug komento.**

Matikdi! Maghuhukom (Magistrate) dili mahimo (kanunay) sumpuon ang detalyadong pagtaho sa Media sa bisan unsang rason (nasyonal nga seguridad, pribasiya, korap nga Balaod..).

Apela

Sa higayon nga ang usa ka apela nasang-at. Ang pagreport sa media sa wala pa ang Pagsulay, sa panahon sa Pagsulay ug pagkahuman sa mga lagda sa Pagsulay magamit.

Kagawasan sa Detalye Ang pagtaho sa pagsulay sagrado!

Ang pagsumpo sa kamandoan nagpasabot sa pagpanalipod sa 'Nakasala'. Ang pagpanalipod kanila usa ka hulga sa Komunidad. Ang komunidad adunay katungod nga makahibalo sa usa ka 'Nakasala (larawan, adres, amo, ginikanan)', usa ka biktima (mga) mga detalye. Ang resulta sa apela ug pangatarungan ('Detalye nga Trial Report'). Bisan unsa nga pagdumili (Kamandoan sa Pagpugong sa Hukom human sa Apela) niini nga kalihokan get's **Si MSR7**

Hinumdomi! Ang komunidad adunay katungod nga mahibal-an ang mga detalye sa 'Nakasala'. Nagtabang kini sa komunidad nga mapanalipdan ang kaugalingon gikan sa daotan, krimen. Ang komunidad adunay katungod nga makaila sa usa ka 'biktima (mga)' mga detalye. Kini makapahimo sa usa ka komunidad sa paghatag ug labing taas nga tabang.

Bisan kinsa nga Maghuhukom, Mahistrado nga nag-isyu og Suppression order human sa Trial, Appeal gikuha gikan sa Judiciary. Ang ilang mga propesyonal nga kredensyal gikansela, gipasakaan og kaso **'Si MSR7'**.

Hinumdomi! Bisán kinsa nga sad-an gipanalipdan sa usa ka mando sa pagpanumpo nga nakahimog krimen (mga). Bisán kinsa nga Maghuhukom, Mahistrado nga nagpagawas niini nga mando sa Pagpugong sad-an pinaagi sa asosasyon (nahimong hulga sa komunidad). Ang ilang propesyonal nga mga kredensyal gikansela, gipasakaan og kaso **'Si MSR7'**.

Bisan kinsa nga biktima gipanalipdan sa usa ka mando sa pagpanumpo. Dili makuha ang tabang nga gikinahanglan. Bisán kinsa nga Maghuhukom, Mahistrado nga nagpagawas niini nga mando sa pagpanumpo sad-an sa pagsalikway sa katungdanan sa usa ka miyembro sa komunidad. Ang ilang mga propesyonal nga kredensyal gikansela, gipasakaan og kaso **'Si MSR7'**.



Hustisya nga gikinahanglan sa komunidad!

Hustisya usa ka katungdanan sa komunidad!

Hustisya ang katungod sa komunidad!



Alang sa Himaya sa 1 Dios ug sa Kaayohan sa Katawhan

All Media information freeway kay usa ka community information provider, sa Universe Custodian Guardians.